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Referat af Semestergruppemøde for  Idræt 5. semester den 27. september 2023 

 

Deltagere: Rogerio Hirata (semesterkoordinator) og Emma Reberholt (studiesekretær). Der var studerende 
repræsenteret fra følgende grupper: 5102 og 5103. 

Afbud: Der var ingen repræsentanter fra gruppe 5101, 5104, 5105 og 5106.  

Øvrige deltagere: Emma tog referat af mødet.  

Ad 1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær 

- Der er ingen meddelelser fra koordinator / sekretær.  

Ad 2. Semestret generelt  

- De studerende synes at semestret går fint.  

- Fremmødet er bedre i år, end sidste år.  

- Der er meget undervisning i startet af semestret, og mere projekt senere på året, og det synes de, er 
meget godt, så de også kan bruge det de lærer i undervisningen i deres projekt.  

- Det er rart, at der er skemafrie dage, så de kan nå at læse fremad eller indhente det forsømte.  

 

  



Ad 3. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, seminarrum, fælles sociale aktiviteter på 
semestret, kommunikation med underviser, vejleder og studiesekretær) 

- Der er koldt i seminarrummet. Det kunne være rart med lidt mere varme.  

o Studiesekretæren har spurgt Gigantium, om der kan komme mere varme på.  

- Knagerækker mangler i seminarrummet.  

o Gigantium er ved at bestille knagerækker hjem, så de skulle gerne komme i løbet af kort tid.  

- Kunne være fedt med tavler i fællesområdet, ligesom i SUND-bygningen.  

o Skillevæggene skulle gerne komme i uge 43.  

- Billederne i seminarrummet giver genskær.  

- Kan de studerende få adgang til infoskærmen i fællesområdet, så de kan annoncere fælles 
informationer der på. Kan man evt. dele skærmene op, så de studerende kan skrive deres eget info 
på skærmen i Gigantium, så det ikke kommer op på dem i SUND-bygningen? 

o Skærmene er delt op, så den information der kommer i Gigantium, er ikke den samme som 
kommer i SUND-bygningen.  

o Studiesekretæren har spurgt den ansvarlige for info-skærmen, og de studerende kan godt få 
information op på skærmen. De studerende skal selv lave indholdet (i PowerPoint), og skrive 
hvilken periode det skal stå der. Det skal sendes til studiesekretæret, som så sender det 
videre.  

- Bolde til rådighed i hallerne?  

o Studiesekretær kontakter de ansvarlige, og hører hvor langt de er.  

- Sikkerhedskursus til styrkerummet – kommer der det i år/ skal det fornyes?  

o Nej. Ingen sikkerhedskursus i år – I fik det sidste år, og det gælder for resten af 
uddannelsen.  

Ad 4. Evaluering af kurser  

Anvendt træningsfysiologi og databearbejdning:  

- De studerende synes, at den første workshop med intro, kunne være bedre, hvis den varede en halv 
time mere. Så kunne de studerende forstå hvorfor de gør som de gør, i stedet for bare at gøre hvad 
underviseren gør.  

- Lidt forvirrende start, da der har været nogle forelæsninger der er blevet aflyst.  

- De studerende føler ikke, at de er kommet ordentligt i gang, så er det svært at holde motivationen.  

- Semesterkoordinator snakker med underviser vedr. workshop 1.   

 

Idrætspolitik og organisering:  

- Virker meget godt.  

- God undervisning, og rart at de har gruppeopgaver.  

- Fremmødet er ok.   



 

Anvendt kvalitativ metode og statistik:  

- De studerende synes, at underviser formår at få forsimplet videnskabsteori, da teksterne kan være 
lidt abstrakte, og det er virkelig godt.  

- Fremmødet er dårligt, ca. 8 – 10. stykker.    

- Semesterkoordinator snakker med kursusansvarlig vedr. fremmødet.  

Ad 5. Projektstatus  

- Det går fint for de to projektgrupper med projektet, de er begge godt i gang. Begge vejledere er 
gode, og hjælper dem godt på vej.  

Ad 6. Eventuelt  

- Der er ingen kommentarer til eventuelt.  

 

 

 

 

 


